
 

 
 
 

Nieuwsbrief 
 
• Nummer • maart 2023 

 

 
Onderwerpen in deze nieuwsbrief 
Nieuws vanuit de Vereniging ’t Kampje-Plus, Studio Idee, Zorggroep De Vechtstreek,  
Stichting Vrienden van ’t Kampje, Bibliotheek, Momenz (vh Welzijn Stichtse Vecht), 
Praktijkhoefijzer (fysio) en Kapsalon Belle.  
 

- Opening expositie Fred Bisschop 7 april van 16.30-17.00 uur in Studio Idee 
- Burendag, georganiseerd door ’t Kampje-Plus, Habion, Studio Idee en de Zorggroep op 

zaterdag 23 september  
- Bewoner Henk van Zwieten stelt zich voor 

 
Voorwoord 
Voor u ligt de voorjaarsnieuwsbrief van ’t Nieuwe Kampje met informatie die ons (t)huis 

aangaat. Tips, nieuwtjes of informatie die u wilt delen kunt u mailen aan info@kampje-plus.nl.  

 

Laatste nieuws 
Bericht van ‘t Kampje-Plus 
De vorige nieuwsbrief dateert van oktober 2022. 

Wat is er sindsdien zoal gebeurd bij ons? 

 

Allereerst binnen het bestuur. De vorige keer meldde ik dat Malvina Schepers terugtrad en dat 

Jos Bouma zijn intrede deed als penningmeester. Zes bestuursleden over.  

Eind oktober trok Lynn Goossens zich terug uit het bestuur. Ze heeft haar sporen ruimschoots 

verdiend, maar in combinatie met haar andere rollen werd het haar te veel. Tijdens het Happy 

Ouwer van december hebben we officieel afscheid genomen. Vijf bestuursleden over, maar net 

als in oktober: uitbreiding is welkom. Belangstelling? 

We hebben een keer per maand bestuursoverleg. 

 

Overleg met diverse partijen was er ook.  

We noemen het participantenoverleg in januari. Dat is het overleg met zo’n beetje alle 

betrokkenen rond ’t Nieuwe Kampje: Habion, Studio Idee, de Zorggroep, de Vrienden van ’t 

Kampje, de bibliotheek, de fysio, Welzijn  Stichtse Vecht, de huismeester, bewoners. 

Twee keer in de afgelopen periode hadden we overleg met Van der Linden en IJbouw, waarin 

zaken rondom verhuur en onderhoud aan de orde komen. Er is altijd een forse lijst aan 

bespreekpunten, die ook nog wel eens lang op een oplossing wachten, maar de laatste keer 

konden we o.a. de volgende twee belangrijke beslissingen ‘binnenhalen’: 

 

• De lantaarns zijn gerepareerd; je hoeft ’s avonds niet meer in het donker langs de 

vijver; 
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• Nog dit jaar wordt de trap vanuit de benedenverdieping naar boven dichtgemaakt om 

de overlast van kookgeuren en schuifgeluiden in te perken. Dit leidde tot een 

vreugdedansje bij een van de bewoners die er al lang last van heeft. 

    

 
 

Belangrijk is uiteraard overleg met bewoners. We doen dat alweer een tijdje middels een 

tweemaandelijks spreekuur. Daaruit is voortgevloeid een overleg in februari met de bewoners 

van Pleinzicht, waarin ze zich konden uitspreken over de mate van woongenot en over 

problemen die zich voordoen. Zo’n overleg is er ook geweest met de bewoners van de Ter 

Beekhof. Er zijn verslagen van gemaakt, de problemen zijn voorgelegd aan mensen die er iets 

aan kunnen doen en de bewoners worden van de vorderingen op de hoogte gehouden. Over 

enkele maanden wordt het overleg herhaald. 

 

Zoals u misschien weet hebben we een logeerkamer, die tegen een lage prijs te huur is voor 

een of meer nachten als bewoners meerdaags bezoek willen ontvangen. Er wordt veel gebruik 

van gemaakt. Momenteel is hij bezet voor wat langere tijd door iemand wier huis 

onbewoonbaar werd door brand. Een noodgeval. 

Deze logeerkamer is in januari opgeknapt. Er is een tv geïnstalleerd, meubels en vloerkleed 

zijn vervangen. Kortom, hij ziet er fris en vrolijk uit. 

 

Er was in deze periode twee keer een ALV, Algemene Ledenvergadering. Twee keer, zoiets is 

toch een keer per jaar? Inderdaad, maar door corona was het lange tijd niet mogelijk er een te 

houden en we wilden toch graag nog een ALV in 2022. We kondigden  meteen de volgende 

aan: maart 2023, omdat we eigenlijk het liefst in het begin van het jaar bij elkaar komen. Dan 

zijn nl. de financiële overzichten over het afgelopen jaar beschikbaar. Na negen leden in 

november waren er onlangs achttien leden op de ALV aanwezig. 

 

Ik meld hier ook onze ledenwerfcampagne. Al een paar jaar schommelt het ledenaantal van 

’t Kampje-Plus rond de 100. Tijd om dat weer eens op te krikken. 

Eerst hebben we als bestuur geworven onder onze eigen vrienden en kennissen. Vervolgens 

hebben we de bewoners van ’t Nieuwe Kampje die nog geen lid zijn (van de ca. 100 bewoners 

waren er maar 20 lid) per brief gevraagd lid te worden. Daarna hebben we zo’n oproep 

verspreid onder de directe buren: bewoners van de Van Henegouwenlaan. 

Dit alles heeft ertoe geleid dat we op de ALV (maart) konden melden dat het ledenaantal was 

gestegen naar 150! Een mooi resultaat en er kan nog meer bij … 

 

 

 

 



 
 

 

 

Uiteraard is er elke maand een Happy Ouwer georganiseerd.  

 

• In november met een optreden van Sundance, een dansgroep van kinderen en 

jongeren uit Abcoude;  

 

 
 

• In december met bingo en de opening van de fototentoonstelling van Marion Sendatzki; 

Marion schonk een foto voor de bingo. 

 

       
 

• In januari een nieuwjaarsbijeenkomst, opgeluisterd door pianospel van Pieter Boele en 

een dansje van Ans en Joseph Toonen. 

 

        
 

 

 



 
 

 

• In februari een optreden van BZT, Band zonder Toekomst, met een gastrol voor  

Joseph Toonen op accordeon;   

           

 
 

• In maart met een lezing over nieuws, vroeger en nu, door Maarten Bootsma 

(Historische Kring) en over LoenensNieuws door hoofdredacteur Hans Klaver.  

 

      
 

Voor de maanden die dit jaar volgen is het programma inmiddels ook vastgesteld. 

Een belangrijke gebeurtenis om mee af te sluiten is de gangmakersavond. Na de geslaagde 

burendag vorig jaar was deze aangekondigd als een soort vervolg. Op 23 februari waren zo’n 

veertig mensen in Studio Idee aanwezig om mee te praten over het thema: terugkijken naar 

2014 - vooruitkijken naar 2024. Onder leiding van Willeke Janssen (Habion) werd in groepen 

van 6 tot 8 mensen gediscussieerd over het concept van ’t Nieuwe Kampje: wat gaat goed,wat  

kan beter.                                 

                   



 
 

 

 

Dat resulteerde in een lange lijst bespreekpunten, die in de komende tijd om een ‘behandeling’ 

vragen. Deelnemers, bewoners, leden van ’t Kampje-Plus krijgen een uitvoerig verslag van de 

avond. 

Wat we om de bekendheid te verhogen opnieuw willen doen: samen met Habion, Studio Idee 

en de Zorggroep een burendag houden op zaterdag 23 september, ook de datum van de 

landelijke burendag. Noteer hem vast in uw agenda!             

Gerard Teitink 
 

Bewoner Henk van Zwieten stelt zich voor               
 

 
Henk met een wapenschildje, 

dat zijn familie voor hem heeft laten maken 

 
Op 21 maart ben ik te gast bij Henk van Zwieten. “Hij is een bekende Loenenaar. De moeite 

waard om eens met hem te praten”. En dat is maar al te waar. Henk is 88 jaar jong, geboren 

in Vinkeveen/Ankeveen, met 5 broers en 1 zus. Toen zijn ouders overleden moest hij als jonge 

man voor zichzelf zorgen. Dat ontlokt hem een uitspraak als: als je het naar je zin wilt hebben 

moet je zelf de vlag uithangen. Henk begon een particuliere rijschool in Loenen en die heeft hij 

meer dan 40 jaar gerund. Talloze mensen hebben bij hem gelest. Het contact met hen heeft 

hem veel gebracht; als ze begonnen met lessen keken ze erg naar hem op. Maar hij zei: we 

zijn allemaal gelijk. Het enige verschil is dat ik op dit moment iets meer van autorijden weet.  

Hij heeft in Huizen gewoond, maar is nu naar Loenen teruggekomen. Zijn dochter en zoon 

wonen in de buurt. 

Over muziek zegt hij: daar was ik in mijn jeugd al in gëinteresseerd. Geeft veel positieve 

energie. Moeder kon heel zuiver zingen. Al heel lang treedt hij op in verschillende groepen, 

soms met een koor. Henk is slagwerker. Hij heeft met bekenden gespeeld, o.a. met het Ad van 

den Hoed kwartet. Waar wij hem hebben zien optreden is in Studio Idee, met het Henk van 

Zwieten Combo. De leden van het combo repeteren nog wekelijks. 

Over sport: jarenlang heeft hij gevolleybald, een teamsport, maar wel met afstand tussen de 

spelers.  

Hij is erg dankbaar voor wat zijn leven hem gebracht heeft. “Ik heb veel gekregen waar ik niet 

zelf om gevraagd heb, van een bijzondere kwaliteit: cadeaus. Om les te kunnen geven is 

geduld een heel belangrijke factor. En daarbij ook relativeringsvermogen, humor.  

Kunnen loslaten in het leven is moeilijk, maar wel erg belankrijk”. Bij het vormen van zijn 

levensbeschouwing heeft hij gebruik kunnen maken van diverse mentoren. Zij leerden hem: 

Wat je vandaag niet weet, weet je morgen wel. Of later. Zeg tegen jezelf dat je het niet weet; 

dan komt er vrijheid en ruimte. En: neem de vrijheid om te kijken of iets bij je past. 

Dank je wel Henk, voor dit bijzondere gesprek en je openhartigheid. Ik heb er van genoten! 

 

          Thea de Bruin 



 
 

 

 
Studio Idee 
Er zijn de afgelopen maanden weer tal van evenementen geweest in Studio Idee. We noemen 

er hier een paar van. 
 

Op zondag 12 februari gaf het vrouwenkoor Vrij Vocaal o.l.v. Hanne van de Vrie een concert in 

een overvolle zaal. Liefst 24 jonge vrouwen bezongen het Noorderlicht. Het afwisselende 

repertoire, met pianobegeleiding en gebruik van bodypercussie maakte het publiek zeer 

enthousiast!  

 
 
 

‘Big Bad Bruce Band’ speelde op zondagmiddag 5 maart swingende 

bigbandmuziek. De 20-koppige band staat onder leiding van de ervaren Bruce Skinner en 

wordt gevormd door een uitgebreide blazerssectie (trompet, trombone, saxofoon), geflankeerd 

door een strakke ritmesectie (drums/percussie, piano, gitaar en bas). De nieuwe ‘leading lady 

singer’ Eva Witteveen zong op onnavolgbare wijze het veelzijdige repertoire. 

 

 
 

Met dank aan Monique Molenaar 
                         

In Studio Idee ook:  

Wekelijks borreluurtje op vrijdag van 16:30 – 18:00 

5 april 10-12 uur De verrassende voorouders van de tuinkabouter 

21 april 20-22 uur boeklezing: Melkmeisje 



 
 

 

Expositie Marion Sendatzki  

Van half december 2022 tot eind maart ‘23 heeft Marion Sendatzki haar bijzondere foto’s 

geëxposeerd. Er was veel belangstelling voor de opening van de tentoonstelling tijdens Happy 

Ouwer en de rondleidingen die zij gaf. De lezing tijdens koffiedrinken op woensdag 22 februari 

werd heel goed bezocht.   

 

Expositie Fred Bisschop 

Even voorstellen … 

Fred Bisschop, 70 jaar, natuurfotograaf woonachtig in Breukelen.  

Ik fotografeer al mijn hele leven, maar mijn passie voor de natuurfotografie is begonnen in 

2010 toen ik wat problemen met mijn gezondheid kreeg. Ik besloot iets te doen wat ik al heel 

lang graag wilde, namelijk een keer op safari gaan. Ik ben toen met mijn vrouw naar Kenia 

geweest en werd helemaal gegrepen door de wildlife fotografie. 

Sinds de coronatijd heb ik gemerkt hoeveel moois er ook veel dichter bij huis te zien is. 

Sommige van mijn mooiste vogelfoto’s zijn gewoon hier ergens in de Stichtse Vecht gemaakt.  

Een foto die ik in Kockengen gemaakt heb heeft een internationale prijs opgeleverd. 

Mijn expositie toont een aantal vogelfoto’s die ik de afgelopen jaren gemaakt heb alsmede een 

aantal landschapsfoto’s die allemaal in Europa gemaakt zijn. Vooral IJsland is voor mij een 
fantastische bestemming waar je als fotograaf helemaal los kunt gaan. Ik hoop dat jullie genieten van mijn 
werk.                     

Fred Bisschop 
                   

      
 

Fred exposeert van eind maart tot half juni; ook de winnende foto is te zien. Op 7 april tijdens 

borreluur is de opening van de tentoonstelling. U bent hartelijk welkom in Studio Idee.  



 
 

 

Nieuws van de Bibliotheek 

De Bibliotheek is er voor iedereen. Of je nu een boek wilt lenen, een cursus wilt volgen, vragen 

hebt over je belastingaangifte of gewoon de krant wilt lezen met een kopje koffie. Je kunt 

altijd bij ons binnenlopen. Laat je inspireren door onze tips. Of kijk op de website voor meer 

informatie. 

  

Belastingaangifte doen of toeslagen aanvragen, het gaat allemaal digitaal. Heb je thuis  

geen computer of vind je het lastig om aangifte te doen? De Bibliotheek helpt. 

 

Zelf aangifte doen op computer 

Wil je zelf aangifte doen, maar heb je thuis geen computer of internet? In de Bibliotheek zijn 

computers waarop je zelf veilig je belastingaangifte of aanvraag toeslagen kunt invullen en 

versturen. Het gebruik van de computers is gratis. 

Je kunt ook printen in de Bibliotheek. Daarvoor heb je een bezoekerspas nodig (kosten 

eenmalig € 5,00) en daarnaast betaal je de printkosten: € 0,15 voor print zwart-wit,  

€ 0,35 voor print kleur.  

 

Hulp bij invullen belastingaangifte 

Wil je hulp bij het invullen van je belastingaangifte? De Bibliotheek kan je de weg wijzen. De 

Bibliotheek heeft in kaart gebracht hoe de hulp in de gemeente is georganiseerd. De 

Bibliotheek helpt je dus niet bij het invullen van je aangifte, maar helpt je de juiste hulp te 

vinden.  

Kom langs in de Bibliotheek. De hulp is gratis, je hoeft geen lid te zijn van de Bibliotheek. 

In de vestigingen met zelfbedieningsuren, kun je terecht op de serviceuren.  

  

 
 

Digitale Voorjaarsschoonmaak 
 

Computers, smartphones en tablets vragen  om onderhoud. Ze worden blij als u een ‘digitaal 

schoonmaakdoekje’ over ze heen haalt. Het voorjaar is daar een mooi moment voor. 

De Bibliotheek help een handje. 

Films en games uit de collectie  

      

   

 
 

 

Vanaf 13 maart zijn we gestopt we met het uitlenen 

van: films, dvd’ en blurays, games en luisterboeken op 

cd’s. 

Wilt u films, games of luisterboeken blijven lenen? Kijk 

op de website voor alle alternatieven. 
 

 
 

Heeft u nog vragen? Op vrijdag tussen 14.00 en 17.00 uur is er een medewerker aanwezig.  

Of kijk op onze website www.bibliotheekavv.nl 

 

Wilt u meer weten over onze computerhulp of cursussen? Kijk eens op 

www.bibliotheekavv.nl/leren.  

http://www.bibliotheekavv.nl/
http://www.bibliotheekavv.nl/leren

